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اولین رییس زن شورای اسلامی شهر شاهرود:
تامین منافع شهروندان در اولویت 
برنامه های شورا و شهرداری است

 ریاست شورای اسلامی شهر شاهرود گفت: تامین منافع 
شهروندان در اولویت برنامه های شورا و شهرداری شاهرود 
قرار دارد. حمیده محبی افزود: همه سعی و تلاش ما را 
خواهیم کرد تا  تامین منافع مردم در فرآیند تهیه و اجرای 
طرح های شهری مدنظر قرار بگیرد.وی با تاکید بر اینکه 
مدیریت شهری باید از جنس مردم باشد، افزود: مدیریت 
شهری متشکل از شهرداری و شورای شهر باید از جنس 
مردم باشــند تا در دل شهر بوده مشکلات را شناسایی 
و در راستای تســهیل آن گام بردارند.وی با بیان اینکه 
مدیریت شهری با بازدیدهای میدانی از مناطق مختلف 
شهر و ارتباط مستقیم با شهروندان مشکلات را شناسایی 
و در راستای ارائه راهکارهای کارشناسی شده گام بردارد .

درمنطقه ویژه پارس برگزار شد
آیین افتتاح و کلنگ زنی پروژه های 

سرمایه گذاری صنعتی، عمرانی
فاز دوم افتتاح پروژه های سرمایه گذاری عمرانی و صنعتی 
مناطق آزاد تجاری-صنعتی و ویژه اقتصادی، معاون اول 
رئیس جمهور، همزمان در 4 منطقه آزاد تجاری و صنعتی 
اروند، کیش، ارس و انزلی و 5 منطقه ویژه اقتصادی انرژی 
پارس، پتروشیمی، ارگ جدید بم، سهلان و لرستان انجام 
شــد.. آیین افتتاح پروژه های مناطق ویژه و آزاد تجاری 
کشــور با حضور معاون اول رئیس جمهور و به صورت 
ارتباط از راه دور همزمان با هفته دولت برگزار شــد.این 
طرح ها با مجموع ســرمایه گذاری بیش از ۱.۱۸۰.۰۰۰ 
میلیارد ریال و اشتغالزایی مستقیم و غیر مستقیم بیش 
از۲۲ هزار نفر، در یک سالگی دولت سیزدهم به وقوع می 
پیوندد.بهره برداری از دو طرح کنترل و هدایت سیلاب 
و آغاز عملیــات اجرایی ۳ طرح  پالایش میعانات گازی، 
دو طرح پتروشیمی توسعه پلیمر همسو با منویات مقام 
معظم رهبری جهت جلوگیری از خام فروشی من جمله 
این طرح ها در منطقه ویژه اقتصادی انرژی پارس هستند 
که با حضور مدیر عامل سازمان منطقه ویژه پارس آغاز 
به فعالیت می کنند. در کنار موارد فوق و با توجه به تاکید 
دولت مردمی سیزدهم و با تصویب بیشترین میزان اعتبار 
جهت عمل به مسئولیت اجتماعی در وزارت نفت، بیش 
از ۲۷ طرح آموزشی، عمرانی و درمانی در استان زرخیز 
بوشــهر امسال به بهره برداری رســید که با افتتاح این 
طرح ها تعداد پروژه های تکمیل شده مسئولیت اجتماعی 
وزارت نفت در دولت سیزدهم به ۹5 طرح افزایش یافت.

مدیرعامل فولاد مبارکه در جمع کارکنان این شرکت
نحوه انتشار گزارش تحقیق و تفحص به 

اعتبار نظام لطمه وارد کرد
اصفهان - مرادیان: مدیرعامل فولاد مبارکه گفت: حرف 
ما نحوه انتشار گزارش تحقیق و تفحص است که به گفته 
رئیس هیئت تحقیق و تفحص غیررسمی و غیرنهایی بوده 
است. اگر رسانه های معاند و دشمنان ما برای ضربه زدن 
به اعتماد مردم نسبت به نظام جمهوری اسلامی، ده ها 
میلیون دلار هم هزینه می کردند باز هم نمی توانســتند 
یک چنین آســیبی به اعتماد مردم و چنین ضربه ای به 
نظام بزنند.محمدیاسر طیب نیا مدیرعامل شرکت فولاد 
مبارکه در جمع کارکنان این شرکت اظهار کرد: بیش از 
5۰ درصد از محتواهای توئیتر و نظرات خوانندگان علیه 
نظام جمهوری اســلامی بوده است، من در این جایگاه 
نقدی بر یافته های تحقیق و تفحص و یا مباحث مرتبط 
با این موضوع ندارم، چه همین مفاد گزارش غیررسمی و 
غیرنهایی منتشر شده درست باشد و چه گزارش نهایی 
که به صورت رسمی انتشار می یابد، من حرفی راجع به 
آن ندارم؛ این گزارش در برخی از موارد می تواند یاری گر 
ما باشــد، جنگ ما جنگ رسانه ای است، حرف ما نحوه 
انتشار گزارش تحقیق و تفحص است که به گفته رئیس 
هیئت تحقیق و تفحص غیررسمی و غیرنهایی بوده است.

طیب نیا ادامه داد: اگر رســانه های معاند و دشمنان 
مــا برای ضربه زدن به اعتماد مردم نســبت به نظام 
جمهوری اســلامی، ده ها میلیــون دلار هم هزینه 
می کردند باز هم نمی توانســتند یک چنین آسیبی 
بــه اعتماد مــردم و چنین ضربه ای بــه نظام بزنند.

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با تاکید بر اینکه این 
مجموعه تاکنون افتخارات زیادی داشته است، گفت: 
این صنعت مولود انقلاب اســلامی و جزو بزرگترین 
طرح های صنعتی جمهوری اسلامی است که با نگاه 
آینده نگرانه در دهه اول این انقلاب بنا نهاده شده و در 
طول دوران دفاع مقدس مورد حمایت مسئولان قرار 
گرفت؛ فولاد مبارکه با استفاده از آخرین دستاوردهای 
تکنولوژیکی، دانشی و ساختارها و فرایندهایی که وجود 
داشت، بنا نهاده شد تا امروز توانسته است چه به لحاظ 
سخت افزاری و چه در ابعاد نرم افزار و دانش افزار در تراز 

جهانی پیشرو و پیشتاز باشد.

خبر

معــاون قضائی رئیس کل محاکم عمومی و 
انقلاب شهرســتان کرج گفت که با تلاش 
دو ساله در اجرای احکام حقوقی شهرستان 
کرج، مشــکل مربوط به یک پروژه تعاونی 
مســکن ۱۳۲ واحدی که برای ۱۰ ســال 

بلاتکلیف مانده بود حل شد.
احکام حقوقی شهرستان  اجرای  سرپرست 
کــرج در گفــت و گویی با اشــاره به حل 
مشــکل مربوط به پایان کار و صدور سند 
۱۳۲ واحد مسکونی در کرج گفت: در یک 
پرونده حقوقی که از سال ۱۳۹۲ در مجتمع 
حقوقی کرج بــا ۱۳۲ خواهان مفتوح بود، 
اداره کل راه و شهرسازی استان البرز اقدام 
به واگذاری زمین جهت ســاخت مسکن در 
قالب پروژه تعاونی مســکن به یک شرکت 

خصوصی می کند.
صادق حســنوند افزود: در این پرونده یک 
شرکت انبوه ســاز با اخذ زمین از اداره کل 
راه و شهرسازی متعهد به تکمیل و تحویل 
پــروژه بــرای اعضای یک تعاونی مســکن 
خصوصی می شــود اما پــس از احداث بنا، 
بدون اجرای کامل تعهــدات از جمله اخذ 

پایان کار متواری شده بود.
وی با تبیین ســابقه نزدیک به ۱۰ ساله 
این پرونده که مشــکلات عدیده ای برای 
اعضای تعاونی مســکن ایجاد کرده بود 
ادامه داد: بر این اســاس ۱۳۲ نفر اقدام 
به طرح دادخواست علیه پیمانکار و اداره 
کل راه و شهرســازی اســتان با موضوع 
الزام به فــک رهن، اخــذ پایانکار، اخذ 
صورتمجلــس تفکیکی و تنظیم ســند 

مالکیت رسمی می کنند.
معــاون قضائی رئیس کل محاکم عمومی و 
انقلاب شهرستان کرج اضافه کرد: علی رغم 
اینکه رای به محکومیت پیمانکار و اداره کل 
راه و شهرسازی اســتان صادر شده بود اما 
از آنجایی پیمانکار پروژه، متواری شده بود 

اجرای حکم با موانعی روبه رو بود.
وی با اشــاره به تــلاش دو ســاله اجرای 
احکام حقوقی کرج برای حل مشــکل این 

پرونده تشــریح کرد: در دو ســال گذشته 
با جلســات متعددی که بــا حضور رئیس 
کل دادگســتری اســتان، مدیــر کل راه و 
شهرسازی و نمایندگان حقوقی و شهرداری 
منطقه برگزار گردید، مقرر شــد از آنجایی 
که مالــک عرصه و ناظر پروژه اداره کل راه 
و شهرســازی بوده و اجراییه علیه این اداره 
هم صادر شــده اســت در اجرای ماده 4۷ 
قانون اجرای احکام مدنی پس از اســتعلام 

از شــهرداری، میــزان جرایم مشــخص و 
وجوه موضوع جریمه توســط اداره کل راه 
و شهرســازی به شهرداری منطقه پرداخت 

شود. 
احکام حقوقی شهرستان  اجرای  سرپرست 
کرج  تصریح کــرد: هم اکنون پس از واریز 
وجوه به حساب شــهرداری، پایان کار این 
پروژه صادر شــده و در مرحله صدور سند 

قرار دارد.

 پس از 10 سال با پیگیری دادگستری کرج 

حل مشکل تعاونی مسکن 132 واحدی

مدیرعامل ســازمان ملی زمین و مســکن 
بــا بیان اینکــه ۷۰۰۰هکتــار زمین برای 
ســاخت ۱.۷میلیــون واحــد نهضت ملی 
مســکن تأمین شــده اســت گفت: بعد از 
تشــکیل یگان حفاظت از اراضی ســازمان 
ملی زمین و مسکن، زمین خواری تقریباً به 
صفر رسیده است.به گزارش ایسنا، علیرضا 
فخاری در نشست خبری صبح امروز اظهار 
کرد: در طرح نهضت ملی مســکن تا کنون 
۷۰۰۰هکتار زمین در کل کشور شناسایی 
کرده ایم که یک میلیــون و ۷۰۰هزار واحد 
را شــامل می شود. در اســتان تهران تعداد 
قابل توجه نیست و تا کنون ۲۷هکتار زمین 
شناسایی شده اما در نظر داریم در شهرهای 
شرق استان تهران زمین های جدیدی را به 
ایــن طرح اضافه کنیم.وی افزود: اراضی که 
ما در نظر گرفتیم ازنظر جغرافیایی و مسائل 
محیط زیستی توجه شده بنابراین چند گام 
نســبت به طرح های قبلی جلــو رفته ایم.

مدیرعامل ســازمان ملی زمین و مسکن در 
پاسخ به سوال خبرنگاری مبنی بر اینکه چه 
برنامه ای برای اجرای دستورات مقام معظم 
رهبری در خصوص مســائل بخش مسکن 
انجــام داده اید گفت: عمــده موضوعات ما 
برمی گردد به زیرســاخت های حوزه تأمین 
مســکن ازجمله مواد و مصالح و دستمزد و 
سایر مسائلی که تأثیرگذار است. بخشی از 
مقررات محلی توسط شوراها اثراتش را در 
حوزه تأمین مســکن می گذارد؛ اما چیزی 
که اهمیــت دارد تأمین منابعی اســت که 
برای تولید مســکن نیاز داریــم تا تعادلی 
بیــن عرضه و تقاضا ایجاد شــود.وی ادامه 
داد: واگذاری زمین رایگان در دســتور کار 
وزارت راه و شهرسازی است. ما در سیستم 
خودمان دوستان را مجاب کردیم که نقطه 
نظرات خود را برای تحقق فرمایش حضرت 
آقا ارائــه کنند. اگر بتوانیــم منابع لازم را 
ایجاد کنیــم می توانیم در تولید مســکن 
ارزان تحــول ایجاد کنیــم. اگر یک فضای 
دوجانبه بین سازندگان و دولت ایجاد شود 

می تواند در نرخ تمام شده واحدهای تولیدی 
تأثیرگذار باشد.

فخــاری همچنین دربــاره محدودیت های 
تأمین آب گفت: ما در نقاطی که محدودیت 
آب داریم اراضی را برای تأمین مسکن، زیر 

بار نخواهیم برد.
  درباره رانت زمین به برخی کارمندان 

دولت قبل چیزی نشنیده ام
خبرنگاری پرسید در دولت گذشته در یکی 
از ســازمان ها رانت هایی در بخش زمین به 
برخی کارمندان ارائه شده، چه اقدامی برای 
شناســایی و برخورد با ایــن موضوع انجام 
داده اید، فخاری پاسخ داد: من چنین چیزی 

را نشنیده ام.
مدیرعامل ســازمان ملی زمین و مســکن 
اراضی شناسایی شــده در ســطح کشــور 
را ۱۶۰هــزار هکتــار دانســت و گفــت: 
۷۰۰۰هکتار اراضی که حدود ۷۰۰۰هکتار 
تأمین شــده حدود ۱۰درصد ایــن عدد را 
شــامل می شــود؛ بنابراین باید ببینیم چه 
میزان از این زمین ها به طور یقین می تواند 
به دولت عودت داده شود. طرح این موضوع 
در قالب ماده ۱۰ بیشتر در زمینه هماهنگی 
دولت با دولت بوده است. هنوز به این نقطه 
نرسیده ایم که دستگاه های دولتی همکاری 
نمی کنند. مثلًا وزارت نفت اخیراً همکاری ها 
و اعــلام آمادگی هایی در خصوص واگذاری 
زمین داشته اند که کارمندان وزارت نفت را 

صاحب خانه کنیم.
وی در پاســخ به این ســوال که آیا هزینه 
آماده ســازی اراضــی به عهــده متقاضیان 
اســت تأکید کرد: به نرخ امروز ۲5 میلیون 
تومان برای آماده ســازی زمیــن برای هر 
واحد شناسایی شــده که ما به عنوان وزارت 
راه و شهرسازی و همچنین خود کارگزاران 
اقدامــات اولیه را برای آماده ســازی انجام 
می دهیم. این شــامل هم تراز کردن زمین 
اولیه اســت. در  و تأمین زیرســاخت های 
بعضی شــهرها که زمین دارای توپوگرافی 
تندی است مجبوریم هزینه بیشتری بدهیم 

که دولت بخشــی از این هزینه را بر عهده 
می گیرد.

  زمین خواری به صفر رسیده است
فخاری با بیان اینکه پس از تشــکیل یگان 
حفاظــت از اراضی، زمین خــواری به صفر 
رســیده اســت گفت: ممکن اســت برخی 
افــراد اقداماتی را انجام دهند اما با اقدامات 
به هنگام خلع ید شده اند و اراضی به دولت 
عودت داده شده است. آمار میزان اراضی که 
تا کنون رفع تصرف شده به طور کامل وجود 

دارد.
  در غرب و شمال کشور برای تأمین 

زمین مشکل داریم
مدیرعامــل ســازمان ملی مســکن اظهار 
کرد: در بعضی مناطق مثل اســتان تهران 
)ایوانکی(، سیســتان و بلوچستان، خراسان 
رضــوی و بخش هایی از کرمان برای تأمین 
زمین مشــکلی نداریم. ولی در بعضی نقاط 
مثل غرب کشور و منطقه کردستان مشکل 
وجــود دارد. در گیلان و مازنــدران نیز به 
دلیل مرغوبیــت زمین هــا و اینکه اراضی 
از نوع کشاورزی اســت برای تأمین زمین 

مشکل داریم.
 زمین ها را در شهر تهران مولدسازی 

می کنیم
فخاری در پاسخ به سوال ایسنا مبنی بر اینکه 
علت آغاز نشدن پروژه های نهضت ملی مسکن 
در استان تهران که زمین هم در بعضی نقاط 
مثل پرند به وفور وجود دارد گفت: در شــهر 
تهران به واقع مشــکل تأمین زمین داریم. به 
خاطــر مقررات مجبوریم اراضــی را در قالب 
خدمات عمومی ارائــه کنیم که ایجاد عدالت 
کند؛ یعنی اگــر زمینی در قالب طرح نهضت 
ملی مســکن واگذار کنیم بــه لحاظ عدالت 
اجتماعی نفع آن به عموم برسد. در جاهایی که 
در مرکز شهر زمین داریم در قالب مولدسازی 
واگذار می کنیم و منابــع حاصل را در جهت 
تأمین زیرســاخت ها برای قشــری که امکان 
پرداخت کمتری دارند اختصاص می دهند تا 
ان شاءالله خانه دار شدن این افراد تسریع شود.

وی اظهار کرد: باوجود محدودیت های زمین 
که در اســتان تهران داریم توســعه مناطقی 
مثل پرند، پردیس، ایوانکی و شــهرهایی مثل 

خوارزمی را در دستور کار داریم.

مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن:

زمین خواری به صفر رسیده است

-مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب استان 
کرمانشــاه از افتتاح و آغاز عملیات اجرایی 
۳۸ پروژه آبرسانی روســتایی در کرمانشاه 

خبر داد.
رضا داودی در مراسم افتتاح و آغاز عملیات 
اجرایی ۳۸ پروژه آبرسانی روستایی در ۱4 
شهرستان استان کرمانشــاه، اظهار کرد: با 
اجرای این ۳۸ پروژه آبرســانی روســتایی 
۱۲۶ هزار نفر از آب شرب بهره مند خواهد 
شــد. وی با بیان اینکه ۳5 شــهر و ۲ هزار 
روستای اســتان کرمانشــاه تحت پوشش 
خدمات شــرکت آب و فاضــلاب قرار دارد 
درصد جمعیت تحت پوشــش خدمات آب 
شرب شــهری را ۹۹.۸۳ درصد و روستایی 

را ۸۲.۹۹ درصــد اعلام کرد و گفت: تمامی 
تلاش خــود را به کار خواهیم بســت تا با 
تحقق اهداف وزارت نیرو و شرکت مهندسی 
آب و فاضلاب کشــور این میزان را افزایش 

دهیم. 
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب اســتان 
کرمانشــاه اعتبــار پروژه هــای آبرســانی 
روســتایی قابــل افتتاح و در دســت اقدام 
هفته دولت در استان کرمانشاه را سه هزار 
و ۷4۰ میلیــارد ریال عنــوان کرد و گفت: 
پروژه های آبرسانی قابل افتتاح استان شامل 
۲۰ پروژه در ۶ شهرستان و 4۰ روستا است 
که عملیات اجرایی آن شامل ۱۰۷ کیلومتر 
لوله گذاری، احداث ۱۶ باب مخزن ذخیره 

آب به ظرفیــت هــزار و 4۰۰ مترمکعب، 
احداث هشت باب ایستگاه پمپاژ و ۱5 حلقه 
یا دهنه حفر چاه و بهسازی چشمه بوده که 
با بهره برداری از آنهــا در هفته دولت ۱۰ 
هزار و 4۰۰ روســتایی در ســطح استان از 

نعمت آب شرب پایدار بهره مند شدند.
داودی از آغاز عملیــات اجرایی ۱۸ پروژه 
آبرسانی روستایی در ۱4 شهرستان استان 
خبــر داد و تصریح کرد: ایــن پروژه ها نیز 
شامل آبرســانی به ۱۷۰ روستا با جمعیتی 
بالغ بر ۱۱5 هزار و ۶۰۰ نفر اســت که در 
راســتای اجرای این پروژه ها ۲۷5 کیلومتر 
لوله گذاری، احداث ۶۶ باب مخزن ذخیره 
به ظرفیت ۹ هــزار و ۳5۰ مترمکعب، ۳4 

باب ایستگاه پمپاژ و ۱۰ حلقه یا دهنه حفر 
چاه و بهســازی چشــمه انجام خواهد شد. 
وی افتتاح و آغاز عملیات اجرایی سه پروژه 
فاضلاب در ســه شــهر و ۱۰ پروژه توسعه 
شــبکه توزیع و خط انتقال آب در ۹ شهر 
با اعتباری بالغ بــر ۷۳۰ هزار میلیون ریال 
را دیگــر پروژه های شــرکت آب و فاضلاب 
اســتان در هفته دولت عنوان کرد و گفت: 
سه پروژه توسعه شبکه جمع آوری فاضلاب 
شــامل ۹.4 کیلومتر اجرای شــبکه جمع 
آوری فاضلاب در ســه شــهر و پروژه های 
آب شهری اســتان کرمانشاه نیز شامل 4۲ 
کیلومتر توســعه شبکه توزیع آب شرب در 

هفت شهر است.

مدیرعامل آبفا کرمانشاه خبر داد؛

افتتاح و آغاز عملیات اجرایی ۳۸ پروژه آبرسانی روستایی در کرمانشاه

 هتل نیمه کاره شهرداری بادرود
 11 ساله شد!

حمیدرضا حیدری - در ســال ۱۳۸۶ محمود 
احمــدی نژاد رئیس جمهوری وقت، در ســفر به 
شــهرهای نطنز و بادرود از تخصیص یک درصد 
بودجه هسته ای نیروگاه شهید احمدی روشن در 
نزدیکی شهرهای بادرود و نطنز خبر داد؛ با اعلام 
این خبر اعضای شــورای اسلامی شهر بادرود کار 
احداث مجتمع فرهنگی  اقامتی توسط شهرداری 
بادرود را تصویب کردند و از سال ۱۳۸۹ به صورت 
رســمی، این پروژه پردشگری در جنب بلوار حرم 
آســتان مقدس امامزاده آقاعلی عباس در شــهر 

بادرود آغاز شد. 
این پروژه در ســال ۸۹ قرار بــود با هزینه ای 
بالــغ بر ۶۰۰ میلیون تومــان از محل اعتبارات 
هســته ای در سه طبقه شامل ۳۶ سوئیت، یک 
ســالن اجتماعات، رســتوران و ... در فضایی به 
مســاحت ۲۲۰۰ متر مربع در بــازه زمانی ۱۰ 
ماهه تاسیس شــود تا بخشی از مشکل اسکان 
و اقامت زائران آســتان مقدس امامزاده اقاعلی 

عباس را حل کند.
کار ساخت این پروژه با تخصیص بودجه مناسبی 
آغاز شد و تا نزدیک ۷۰ درصد عملیات ساختمانی 
این پروژه نیز در همان ســال اول پیش رفت، اما 
از اواسط ســال ۹۰ تا امروز یعنی حدود ۱۱ سال 
این پروژه هیچ پیشــرفتی نداشته و به حال خود 

رها شده است. 
این در شرایطی اســت که عدم توجه و رسیدگی 
به این ســاختمان باعث تخریب بخش هایی از آن 
نیز شده و در صورت عدم تکمیل آن، آسیب های 

بیشتری نیز متحمل خواهد شد.
مســئولان شــهر بادرود بارها قــول تکمیل این 
ســاختمان نیمه کاره را داده اند اما تا کنون اقدام 
عملی بــرای آن صورت نگرفته اســت. همچنین 
به رغــم تمایل بخش خصوصی بــرای در اختیار 
گرفتن و تکمیل این ســاختمان تا کنون تصمیم 
خاصی برای به پایان رســاندن این پروژه ده ساله 
اخذ نشــده و همین موضوع تبعــات هزینه بری 
را برای ســاختمان به دنبال داشــته است. انتظار 
می رود اســتانداری اصفهــان، فرمانداری نطنز و 
مجموعه شهرداری و شورای اسلامی شهر بادرود 
با مســاعدت مسئولان اســتانی و ملی نسبت به 

تکمیل این پروژه اقدام کنند. 
شایان ذکر است آســتان مقدس امامزاده اقاعلی 
عباس و شــاهزاده محمد در ۸ کیلومتری شــهر 
بــادرود در مجاورت کاشــان قرار دارد و ســالانه 
پذیرای میلیــون ها زایر از نقاط مختلف کشــور 
است. ین استان دارای حدود 4۰۰ اتاق می باشد 
که سال ســاخت همه آنها یسش از 4۰ سال می 
باشد و به هیچ نحو پاسخگوی نیازهای زایران این 
آستان نیســت و تکمیل این مجموعه گردشگری 
نیمه کاره بخشی از مشکلات اسکان زائران در این 
اســتان را مرتفع خواهد کرد.شهر بادرود با حدود 
۲۰ هزار نفر از توابع شهرســتان نطنز و کاشــان 
به شــمار می آید و به دلیل نزدیکی به دو استان 
بزرگ تهران و اصفهان سالانه پذیرای گردشگران 

زیادی می باشد.

یادداشت

بندرعباس می تواند به شهر 
گردشگری زیبا تبدیل شود

بندرعبــاس  رئیــس شــورای اســلامی شــهر 
گفت:باتوجه به داشتن پتانسیل ساحل و دریا، این 
شهر قطعا می تواند به یک شهر گردشگری زیبایی 
تبدیل شود که نیازمند توجه و پیگیری  استاندار 

و نمایندگان می باشد.
به گزارش روابط عمومی شــورای اســلامی شهر 
بندرعباس، فاطمه جراره در آیین افتتاح بوســتان 
ســاحلی صدف، ضمن تبریک  به استاندار در پی 
کسب مقام اســتاندار برتر در کشور با بیان اینکه 
انتظــار ما نیز افزایش می یابد، اظهار کرد: باتوجه 
به همراهی و همکاری مداوم استاندار با مجموعه 
شهرداری و شورای شهر، این انتظار دوچندان می 

شود.
وی در ادامــه افزود: بــا توجه به کمبــود ها در 
اســتان هرمزگان به ویژه در ســرانه فضای سبز، 
گردشــگری و تفریحی و... که دغدغه شهروندان 
بوده، این انتظار افزایش پیدا می کند و از استاندار 
درخواست کمک جهت رفع این کمبودها را داریم. 
رییس شــورای شــهر بندرعباس ضمن تشکر از 
شهردار، کارکنان شهرداری به ویژه پاکبانان، ادامه 
داد: پیش از این، در این محل، دســت فروشهایی 
مستقر بودند، اما امروز شاهدیم که به یک محیط 

تفریحی تبدیل شده است.
وی با درخواست از استاندار و نمایندگان مجلس، 
اضافه کرد: باتوجه به اینکه برنامه ریزی اســتاندار 
هرمزگان نیز در حوزه بســته های سرمایه گذاری 
اســتان تعریف شده اســت اگر بتوانیم موضوعات 
مرتبط با بخش ســرمایه گذاری و مشــکلات این 
بخش از شــهر بندرعباس را حــل و فصل کنیم 
باتوجه به داشــتن پتانسیل ســاحل و دریا، این 
شهر قطعا می تواند به یک شهر گردشگری زیبایی 

تبدیل شود.
رییس شورای شهر بندرعباس اذعان داشت: لذا از 
نمایندگان که همیشه پای کار هستند و استاندار 
هرمــزگان تقاضــا داریم کمک کنند تــا این امر 
محقق گردد و مشکلات شــهرداری ها و توقعاتی 
که از آنها به عنوان دستگاه خدمت رسان همیشه 

وجود دارد بتوانیم این کار را انجام دهیم. 

خبر


